

## AL AIN JUNIORS SCHOOL

### LEARNING TRAILS ( e-learning)

Grade: 5

Week: 4

Date: 12.04.2020 to 16.04.2020

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	مهارات نحوية: - التمييز بين " الأفعال الناسخة كان وأخواتها و الحروف الناسخة إن وأخواتها" - إعراب كلا من جملة كان وأخواتها وجملة أن وأخواتها إعراباً صحيحاً. - إعراب المثنى : يتعرف على إعراب المثنى.	العروض التقديمية – الباور بوينت – فيديوهات تعليمية – الدفتر – أوراق العمل – مواقع الكترونية.
Arabic-General	درس " الحمام الزاجل " تحديد المفردات الجديدة وتوضيح معانيها – توظيف المفردات في جمل – كتابة فقرة قصيرة عن الدرس .	Resources Power point – activity sheet-assignment programme Microsoft teams
Islamic Studies – Arabic	صلة ال جمعة وصلاة ال عيدين	كتاب ، أوراق عمل بور بوينت فيديو قصير
Islamic Studies – English	Unit 5: The way To Paradise. Learning objectives: To read the noble Hadith. To mention the Ranks in Paradise. To Infer the role of good manners in the consolidation of social relations.	Textbook, Worksheets PowerPoint short video
Moral Science	They're Made out of Meat	
English	Types of adverbs & adverbial phrases (time, place & number). Modals Verbs, Clause	Power point – activity sheet-assignment program Microsoft teams. Textbook, Workbook and Notebook
Math	Use perimeter and area formula to find the missing lengths.  Calculate the area of irregular shapes.  Estimate & Calculate the volume of cuboids using 1 cm <sup>3</sup> cubes by counting.	
Science	Explain day and night and the apparent movement of the sun across the sky. · Investigate night and day in different parts of the Earth.	Notebook, Stationary, Workbook- Earth and Space, Internet resources
Geography	Day 1. The coastal city of Aqaba LO: To introduce the holiday resort and port of Aqaba Day 2. The Container port of Jabel Ali LO: To study the range of activities carried out at the Port of Jebel Ali in the United Arab Emirates.	Worksheets , Quiz, PowerPoint , video.



## AL AIN JUNIORS SCHOOL

Computer science	MS excel: Cell Alignment and cell format	MS Excel, Text book
<b>UAE Studies – Arabic</b>	درس النبات الطبيعي في بلادي • يتعرف الطالب على النبات الطبيعي • يستنتج الطالب أهمية النبات الطبيعي • يتعرف الطالب على أنواع النبات الطبيعي	Power point- worksheet
<b>UAE Studies – English</b>	Chief (Tribal Leader) – Indigenous Peoples of North America	Textbook, Worksheet , PowerPoint, video.
French	Unité 3 : Chez moi. Voculaires : les membres de la famille. Les adjectifs possessifs + les articles définis et indéfinis.	Text book The powerpoint , internet resources, the microsoft TEAMS
Urdu	Ahle-Zameen-Adalat-e Aliyah m- Reading lesson, explanation, learning new vocabulary, doing activity.	

Class Teacher: Mr. Shuaib, Ms Tasneem, Ms Priya, Ms Raziya